
 
Tartu linnapea Urmas Klaas ja abilinnapea Raimond Tamm 
 
 
Arupärimine SA Tartu Ülikooli Kliinikumi Lastefondi poolt rahastatud mängupargi 
menetlemise kohta 
 
1.juunil 2023 oli SA Tartu Ülikooli Kliinikumi Lastefondil plaan avada kolme suurima laste 
taastusraviga tegeleva haigla vahetus läheduses mängupargid. Paraku sai SA 
lastekaitsepäeval avada mängupargid Haapsalus ja Pärnus aga mitte Tartus. Tartus pole 
saanud isegi ehitustöödega alustada, sest pargi ehitusluba on jätkuvalt menetluses ning 
korduvalt ja korduvalt projekteerijale tagasi saadetud. Kõik kolm mänguparki projekteeris 
firma OÜ Lootusprojekt ja Eesti maastikuarhitektuuri grand old lady Kersti Lootus, kes on 
projekteerinud kordades keerulisemaid objekte kui kõnealune mängupark.  
 
Lastefond oma toetajate abiga on ka mängpargi rahastaja ehk linnal on võimalus saada üks 
korralik mängupark lihtsalt kingitusena. Seda kummalisem on, et Tartu linnavalitsuse 
käitumine ja asjaajamise kiirus eristub selgelt kahest teises linnast, kuigi projektide keerukus 
on sarnane.  
 

1. Milline on linnapea hinnang antud projekti menetlemisele Tartu Linnavalitsuses? 
 

2. Milliseid kitsaskohti saate Te välja tuua linnavalitsuse haldussuutlikkuses antud 
protsessi juures ning kuivõrd oleks Teie hinnangul saanud menetlemist paremini 
korraldada? 

 
3. Milline on linnapea hinnang Tartu linnavalitsuse arhitektuuri ja ehituse osakonna 

lahendustele orienteeritusele?  
 

4. Milline on praegune prognoos ehitusloa väljastamiseks?  
 

Soovime nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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